
RM.0002.7.10.2015                     PROTOKÓŁ Nr 10/2015            
z X Sesji VII kadencji Rady Miejskiej

w Piotrkowie Kujawskim
odbytej w dn. 27 listopada 2015 roku.

Ad. 1 - 5 
Otwarcia  sesji Rady Miejskiej w Piotrkowie Kujawskim  o godzinie 11.00 dokonała 

Przewodnicząca Rady, Pani Joanna Halina Karmowska. 

– w posiedzeniu  uczestniczyło  15  radnych  –  na  ustawową liczbę  13  radnych  (lista  obecności

stanowi załącznik do niniejszego protokołu),

– quorum obrad stwierdziła Przewodnicząca Rady;

– Przewodnicząca Rady Miejskiej, przedstawiła Radnym porządek obrad załączony do niniejszego

protokołu. 

Na salę obrad przybył Radny – Grzegorz Woźniak, od tej chwili w głosowaniach uczestniczyło

14 Radnych. 

Za przyjęciem porządku obrad opowiedziało się 14 radnych; 

– protokół z poprzedniej sesji został przyjęty jednogłośnie (14 radnych opowiedziało się za jego

przyjęciem, głosów przeciwnych i wstrzymujących się nie było)

– na sekretarza X sesji powołany został Radny, Pan Mariusz Wojciechowski.

Ad. 6

-  Pan  Sławomir  Bogucki  powiedział,  że  ostatnia  sesja  w  trybie  zwyczajowym  odbyła  się  25

września, ale odbyły się także sesje nadzwyczajne z uwagi na konieczność przesunięcia środków w

budżecie. Od 25 września Pan Burmistrz uczestniczył w obradach Komisji Rady Miejskiej oraz w

spotkaniach dotyczących strategii powiatu, w zebraniach sołeckich w sołectwie Dębołęka i sołectwa

Jerzyce. Uczestniczył także w spotkaniu w Centrum Krwiodawstwa z Bydgoszczy, w związku z

rozstrzygnięciem konkursu, w którym Piotrków Kujawski zajął IV miejsce. Brał udział w otwarciu

hali  sportowej  w  Radziejowie,  w  koncercie  galowym piosenki  europejskiej  w  Radziejowie,  w

konferencji  dot.  projektu  Infostrada  Pomorza  i  Kujaw.  Wspólnie  z  Panią  Skarbnik  i  Panem

Sekretarzem  odbył  spotkanie  z  Zarządem  Powiatu  na  temat  przyszłej  współpracy.  Wspólnie  z

Radnymi brał udział w uroczystościach obchodów Dnia Niepodległości oraz w spotkaniach z okazji

święta  pracowników  socjalnych.  Brał  udział  w  spotkaniu  w  Urzędzie  Marszałkowskim,  które

dotyczyło finansów Urzędu Marszałkowskiego otrzymywanych z UE na kolejne lata.  Dodał,  że

naszą  gminę  interesują  szczególnie  inwestycje:  budowy  przedszkola  i  oczyszczalni  ścieków,

kanalizowanie i drogownictwo. Zapewnił, że inwestycje planowane w gminie Piotrków Kujawski

będą się mieścić w ramach oferowanych programów unijnych w kolejnym okresie oraz, że ze strony

Urzędu będzie zrobione wszystko aby była możliwość skorzystania ze środków unijnych. 

Burmistrz  Poinformował  także  o  ukończonych w ostatnim okresie  inwestycjach,  wśród których
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wymienił: ul. 1 Maja oraz Kaliska, droga Zborowiec – Tomisławice, droga Byszewo – Złotowo

(odcinek),  odcinki  chodników  w  Szewcach  i  na  ul.  Włocławskiej,  II  etap  wodociągowania

(uzupełnianie  braków  na  terenie  całej  gminy),  utwardzono  drogi  kruszywem  i  kamieniem

pozyskanym  od  PKP,  utwardzono  plac  przy  Zespole  Szkół.  Powiedział  także,  że  w  trakcie

przygotowania jest dokumentacja do utwardzenia dróg: Słuchaj – Wincentowo, Dębołęka – Wójcin,

Kaspral – Łabędzin, podjęto czynności w sprawie wykupu pasa drogowego na ul. Smołowej. W

trakcie trwania są prace nad dokumentacją budowy nowego przedszkola z ewentualnym terminem

rozpoczęcia jego budowy wiosną przyszłego roku.

Ad. 7 

- Pani Joanna Karmowska powiedziała, że uczestniczyła w wielu spotkaniach w szkołach, dotyczą-

cych: pasowania na ucznia – szkoła podstawowa w Dębołęce, obchodów Dnia Edukacji Narodowej 

– szkoła podstawowa w Piotrkowie Kujawskim. Uczestniczyła w spotkaniu zorganizowanym przez 

Warsztaty Terapii Zajęciowej w Nowej Wsi z okazji Dnia Pracownika Socjalnego. Uczestniczyła w 

spotkaniu z przedstawicielami Urzędu Marszałkowskiego w sprawie organizacji przyszłorocznych 

dożynek wojewódzkich. Dodała, że nie może uczestniczyć we wszystkich spotkaniach, na które jest

zapraszana, ale stara się brać udział w ich jak największej ilości.

- Pani Halina Wawrzyniak – Przewodnicząca komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Piotrkowie Ku-

jawskim odczytała sprawozdanie z cyklu posiedzeń odbytych wspólnie z Komisją Rozwoju Gospo-

darczego i Finansów oraz przy uczestnictwie Przewodniczącej Rady Miejskiej – Pani Joanny Kar-

mowskiej oraz Przewodniczącego Komisji Rolnictwa i Ochrony Środowiska – Pana Mariusza Woj-

ciechowskiego,  poświęconych badaniu dokumentacji i realizacji modernizacji stacji uzdatniania 

wody. Sprawozdanie stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

Ad. 8 a-l

- Pani Joanna Karmowska odczytała projekt uchwały Nr X/60/2015 w sprawie określenia wzorów 

formularzy informacji i deklaracji podatkowych

- Pan Jarosław Waszak wyjaśnił, że zmiana dotyczy części D1.5 deklaracji, w której wprowadzono 

nieruchomości niezabudowane objęte obszarem rewitalizacji. Zapisów tych wcześniej nie było, 

wprowadziła je ustawa z 9.10.2015 r.

Głosowanie: 14 „za”,  0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących się”,  uchwała Nr X/60/2015 została

przyjęta jednogłośnie.

- Pani Joanna Karmowska odczytała projekt uchwały Nr X/61/2015 w sprawie obniżenia ceny 

skupu żyta dla celów wymiaru podatku rolnego na obszarze gminy Piotrków Kujawski

- Pan Sławomir Bogucki powiedział, że założenia budżetowe na 2016 rok uwzględniają 2 %-wy 
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wzrost podatków. Wysokość podatku, o którym mowa w projekcie uchwały Nr X/61/2015 

wskazana przez Prezesa GUS na 2016 rok to 53,75 zł. Proponuje się obniżyć ją do 47,50 zł, co daje 

wzrost w stosunku do roku ubiegłego o 1 zł.

Głosowanie: 14 „za”,  0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących się”,  uchwała Nr X/61/2015 została

przyjęta jednogłośnie.

- Pani Joanna Karmowska odczytała projekt uchwały Nr X/62/2015 w sprawie określenia wysokości

stawek podatku od nieruchomości.

-  Pani  Jolanta  Zalesińska  powiedziała,  że  podatek  ten  wzrasta  o  2  %.  Przedstawiła  stawki

ministerialne na 2016 rok oraz stawki obowiązujące w gminie Piotrków Kujawski w roku 2015.

- Pan Arkadiusz Rybak powiedział, że jest mu bardzo przykro, że Rada nie przychyliła się do jego

wniosku  z  posiedzenia  komisji,  dotyczącego  pozostawienia  stawki  podatku  od  nieruchomości

zajętych na prowadzenie działalności gospodarczej na zeszłorocznym poziomie.

-  Pan  Mariusz  Wojciechowski  powiedział,  że  reprezentuje  4  grupy osób,  które  płacą  różnego

rodzaju podatki. Jego zdaniem, jeśli  ustalono, że wszystkie podatki podniesione będą o 2 %, to

pozostawienie jakiegoś podatku bez podwyżki jest nepotyzmem.

Na salę  obrad  wszedł  Radny –  Tomasz  Jaroński.  Od tej  chwili  w głosowaniu  brało  udział  15

Radnych.

-  Pan Krzysztof  Żak powiedział,  żeby rolnikom obecnym na sali  obrad  powiedzieć,  że  im się

podnosi podatki a komuś innemu nie.

- Pan Arkadiusz Rybak powiedział  do Pana Krzysztofa Żaka, że jeśli go pamięć nie myli,  to w

poprzedniej kadencji Rady był on przeciwnikiem podnoszenia podatków jakichkolwiek, a teraz robi

to bez ogródek. Dodał, że sam także płaci kilka podatków, w tym, podatek rolny, więc poprosił, aby

nie wypowiadano się w sposób, w jaki wypowiedzieli się przedmówcy.

- Pan Krzysztof Żak powiedział, że on głosował za podnoszeniem podatków. 

Głosowanie: 12 „za”,  1 „przeciw”, 2 „wstrzymujących się”,  uchwała Nr X/62/2015 została

przyjęta zwykłą większością głosów.

- Pani Joanna Karmowska odczytała projekt uchwały Nr X/63/2015 w sprawie zwolnień w podatku

od nieruchomości na 2016 rok. Dodała, że projekt tej uchwały uzyskał pozytywną opinię UOKiK.

- Pani Jolanta Zalesińska powiedziała, że projekt tej uchwały jest przedłożony, jak co roku. Grupą

zwolnioną  z  podatku  od  budynków  mieszkalnych  są  rolnicy.  Ustawowo  mają  oni  zwolnione

budynki. Powiedziała także, że dla równowagi mieszkańcy miasta mają dopłatę do ścieków.

Głosowanie: 14 „za”,  0 „przeciw”, 1 „wstrzymujących się”,  uchwała Nr X/63/2015 została

przyjęta zwykłą większością głosów.

- Pani Joanna Karmowska odczytała projekt uchwały Nr X/64/2015 w sprawie określenia wysokości
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stawek podatku od środków transportowych.

-  Pani  Jolanta  Zalesińska powiedziała,  że ten  podatek także  proponuje się  podnieść o 2 %, co

kwotowo, w stosunku do roku ubiegłego daje zwyżkę o 30 zł - 36 zł na różnego rodzaju pojazdy.

podatek ten oscyluje w granicach 40 % -69 % stawek ministerialnych.

- Pan Arkadiusz Rybak zapytał czy te 2 % dodano dwukrotnie, pierwszy raz na komisjach i drugi

raz na sesji?

- Pani Jolanta Zalesińska odpowiedziała, że nie, dodano jeden raz 2 %, nie ma 4 %-wego wzrostu,

jest 2 %-wy wzrost w stosunku do roku ubiegłego.

- Pan Sławomir Bogucki wyjaśnił,  że w materiałach Radni otrzymali  tę uchwałę z błędem, bez

jakiejkolwiek podwyżki w stosunku do roku ubiegłego, który został wychwycony i poprawiony.

Głosowanie: 15 „za”,  0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących się”,  uchwała Nr X/64/2015 została

przyjęta jednogłośnie.

- Pani Joanna Karmowska odczytała projekt uchwały Nr X/65/2015 w sprawie określenia wysokości

stawek opłaty targowej.

- Pani Jolanta Zalesińska wyjaśniła, że stawki opłaty targowej nie wzrastają, a na wniosek Radnego

– Jana Bladowskiego, ujednolicono stawki do 5 zł  i  15 zł,  nie rozbijając, jak to było w latach

ubiegłych, na trzy stawki.

Głosowanie: 14 „za”,  0 „przeciw”, 1 „wstrzymujących się”,  uchwała Nr X/65/2015 została

przyjęta zwykłą większością głosów.

- Pani Joanna Karmowska odczytała projekt uchwały Nr X/66/2015 w sprawie zatwierdzenia taryf

za zbiorowe zaopatrzenie w wodę i zbiorowe odprowadzanie ścieków.

-  Pan Jarosław Waszak  powiedział,  że  podobnie  jak  w przypadku podatków i  opłat  lokalnych

proponujemy wzrost ceny za 1 m3 wody i  1 m3 ścieków o 0,05 zł powiększone o 8 % podatku VAT.

- Pan Władysław Rybarczyk powiedział, że podwyżka ta dotyczy ostatnich dwóch lat bo w roku

ubiegłym podwyżki nie było. Dla jednego gospodarstwa domowego to podwyżka rzędu 50 groszy.

Głosowanie: 15 „za”,  0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących się”,  uchwała Nr X/66/2015 została

przyjęta jednogłośnie.

- Pani Joanna Karmowska odczytała projekt uchwały Nr X/67/2015 w sprawie ustalenia dopłat na

2016 rok dla wszystkich taryfowych odbiorców usług odprowadzających ścieki bytowe i komunalne

do zbiorczych urządzeń kanalizacyjnych na obszarze Miasta i Gminy Piotrków Kujawski.

- Pani Jolanta Zalesińska wyjaśniła, że dotacja dla zakładu komunalnego w 2016 roku wyniesie 

86. 900 zł.

 Głosowanie: 15 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących się”, uchwała Nr X/67/2015 została

przyjęta jednogłośnie.

-  Pani  Joanna  Karmowska  odczytała  projekt  uchwały  Nr  X/68/2015  w  sprawie  przyjęcia  i

wdrożenia „planu gospodarki niskoemisyjnej dla Miasta i Gminy Piotrków Kujawski”.
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-  Pan  Jarosław  Waszak  powiedział,  że  Narodowy Fundusz  Ochrony Środowiska  i  Gospodarki

Wodnej, gdzie składamy wniosek o zwrot kosztów stworzenia programu wymusił na wszystkich

gminach dopisanie w nazwie uchwały słowa „wdrożenia”. Proponuje się zatem uchylić poprzednio

przyjętą uchwałę i przyjąć nową w pełnym brzmieniu.

- Pan Arkadiusz Rybak zapytał ile wynosi kwota zwrotu za stworzenie programu?

- Pan Jarosław Waszak powiedział, że około 30 tys. zł.

Głosowanie: 13 „za”,  0 „przeciw”, 2 „wstrzymujących się”,  uchwała Nr X/68/2015 została

przyjęta zwykłą większością głosów.

-  Pani  Joanna  Karmowska  odczytała  projekt  uchwały  Nr  X/69/2015  w  sprawie  uchwalenia

„Programu współpracy Miasta i Gminy Piotrków Kujawski”.

-  Pan  Jarosław  Waszak  odczytał  protokół  z  konsultacji,  którego  kopia  stanowi  załącznik  do

niniejszego protokołu.  Dodał,  że  część uwag i  opinii  została  zaakceptowana i  wprowadzona do

projektu uchwały oraz, że co nie znajduje się w uchwale trzeba czytać w ustawie. Uchwała nie może

wychodzić poza ramy nakreślone ustawą. 

Głosowanie: 15 „za”,  0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących się”,  uchwała Nr X/69/2015 została

przyjęta jednogłośnie.

- Pani Joanna Karmowska odczytała projekt uchwały Nr X/70/2015 w sprawie powołania zespołu

do wyboru ławników.

- Pan Jarosław Waszak powiedział, że na komisjach Radni mieli przedłożony projekt uchwały bez

uzupełnionych pozycji z nazwiskami członków zespołu, wyboru których dokonali na tejże komisji.

Obecnie projekt uchwały zawiera nazwiska członków zespołu. Dodał, że wybór ławników w naszej

gminie  się  opóźnił  gdyż  nikt  nie  zgłosił  kandydatów  w  ustawowym  terminie,  który  został

przedłużony do końca 2015 roku.  Rada jest  zatem zobligowana dokonać  wyboru ławników na

kolejnej – ostatniej sesji.

Głosowanie: 15 „za”,  0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących się”,  uchwała Nr X/70/2015 została

przyjęta jednogłośnie.

-  Pani  Joanna  Karmowska  odczytała  projekt  uchwały  Nr  X/71/2015  zmieniającej  uchwałę  w

sprawie uchwalenia budżetu Miasta i Gminy Piotrków Kujawski na rok 2015.

-  Pani  Jolanta  Zalesińska omówiła  zmiany w budżecie.  Powiedziała  m.in.,  że  gmina  otrzymała

8.800 zł  z  WFOŚ na zadrzewianie,  zmieniły się  wydatki  w szkołach  w ramach  wewnętrznych

przesunięć, wyznaczono dodatkowe 4 tys. zł na zakup opału dla WTZ, nie będzie jednak robiona

pracownia.

Głosowanie: 15 „za”,  0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących się”,  uchwała Nr X/71/2015 została

przyjęta jednogłośnie.

Ad. 9
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-  Pan  Marian  Stramowski  powiedział,  w  ramach  odniesienia  się  do  sprawozdania  Komisji

Rewizyjnej, które było przedstawione na obecnej sesji, że jest ono nieetyczne i nieprawdziwe. Jego

zdaniem Komisja Rewizyjne nie powinna być polityczna i uprawiać kampanii na zdarzeniu, które

miało miejsce pięć lat  temu.  Dodał,  że  w sprawozdaniu  nie ma mowy o tym np. ile  pieniędzy

pozyskano,  jakie  były  możliwości  innej  lokalizacji  hydroforni,  jeśli  ktoś  mówi,  że  były  inne

możliwości to nie wie o czym mówi, bo były tylko dwie możliwości: Zborowiec i Rogalin, przy

czym  w Rogalinie  nie  było  możliwości  wykupienia  terenu  gdyż  jego  właściciel  się  na  to  nie

zgadzał. Na koniec powiedział, że sprawozdanie to jest uprawianiem polityki.

- Pani Joanna Karmowska powiedziała, że jej zdaniem Pan Stramowski nie do końca zrozumiał to

co czytała Pani Wawrzyniak. Jej zdaniem nikt nie uprawia w tym zakresie polityki.

-  Pan Marian Stramowski:  „Przepraszam bardzo,  jeśli  coś  się  wyciąga  sprzed pięciu  lat,  a  nie

zajmuje się sprawami bieżącymi, to dla mnie to jest uprawianie polityki.”

-  Pani  Joanna  Karmowska  powiedziała:  „Ale  przepraszam  bardzo,  czy  Pan  słyszał  na  końcu

wnioski? To są zalecenia. Przed nami jest wielka inwestycja i naprawdę nikt nie chce popełniać

błędów, żeby się potem bić w piersi, że czegoś nie dopilnowaliśmy, że czegoś nie zrobiliśmy. Ja od

„a” do „z” zrozumiałam wszystko.” Pani Przewodnicząca wyraziła nadzieję, ze pozostali słuchacze

zrozumiała wnioski, które jej zdaniem są jak najbardziej obiektywne.

-  Pan  Jerzy  Iglewski  powiedział,  że  kilka  razy  obiecywano  przesunięcie  ujęcia  wody  do  6-

osobowego domu w jego sołectwie. Zapytał czy będzie to realizowane.

- Pan Sławomir Bogucki podziękował Radnym za uchwalenie nowych stawek podatków, dodał, że

to, iż podatki są podnoszone nie jest wynikiem chęci zrobienia krzywdy mieszkańcom. Oznacza to

jedynie tyle,  że  w naszej  gminie  jest  jeszcze  wiele  do  zrobienia.  Odnośnie  przesunięcia  ujęcia

wodociągowego, o którym wspomniał Pan Iglewski wyjaśnił, że to, iż jest prośba nie oznacza, że

będzie to natychmiast zrobione.

- Pan Jerzy Iglewski powiedział, że nie widzi żadnych wielkich kosztów dla zakładu komunalnego

w związku z tym przesunięciem.

- Pan Sławomir Bogucki powiedział, że owszem, nie są to wielkie koszty, ale w obecnej chwili dla

zakładu komunalnego nawet kilka tysięcy złotych to wiele. Dodał, że należy w tej kwestii uzbroić

się w cierpliwość.

- Pani Joanna Karmowska zgłosiła interpelacje: 1) Pomalowanie bramek znajdujących się na terenie

WTZ w Nowej Wsi.  2) zainstalowanie bramek z siatkami  na boisku szkolnym w Dębołęce.  3)

Prawidłowe usytuowanie znaku w Przewozie.

Pani Przewodnicząca zapytała czy lampy w Przewozie będą zakładane na wiosnę 2016 roku?

- Pan Sławomir  Bogucki  odpowiedział,  że  lampy będą montowane zgodnie z  harmonogramem,

który został przyjęty. Jeśli chodzi o bramki, to skoro WTZ nie potrzebują bramek to bramki, które

miały być przekazane z Piotrkowa Kujawskiego mogą być przeznaczone dla Debołęki. Jeśli chodzi
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o usytuowanie znaku w Przewozie to zostanie rozpatrzone jak go ustawić aby nie znajdował się on

w  pasie  drogowym.  Dodał,  że  być  może  zostanie  wykupiony  grunt  od  Nadleśnictwa  aby  go

prawidłowo ustawić.

-  Pan  Grzegorz  Woźniak  złożył  interpelację  o  prawidłowe  oznakowanie  i  oświetlenie  drogi

Byszewo – Połajewek, na której jest niebezpieczny uskok.

-  Pan  Sławomir  Bogucki  odpowiedział,  że  zostanie  zrobione  dla  bezpieczeństwa  ludzi  w

najbliższym czasie, zostanie tam usadowiony znak z partii znaków „z odzysku”, które niedawno

pozyskano.

- Pan Arkadiusz Rybak zapytał czy te znaki nie muszą mieć atestów?

- Pan Sławomir Bogucki odpowiedział, że na nasze drogi gminne maja one wystarczające atesty, na

drogi wyższej kategorii natomiast nie.

Ad. 10

- Pan Marian Stramowski zapytał czy sołectwo Lubsin może liczyć na jakieś punkty świetlne?

- Pan Sławomir Bogucki odpowiedział, że jeśli jest to w harmonogramie to tak, ale jeśli tego nie

ma, to dopiero w kolejnym roku.

- Pan Arkadiusz Włodarski zapytał o dokumentację na ul. Wiśniową, ul. Kalinową i ul. Św. Ducha

gdyż nie słyszał o nich w sprawozdaniu.

- Pan Sławomir Bogucki odpowiedział, że dokumentacje: ul. Wiśniowej i ul. Kalinowej i ul. Św.

Ducha, są na ukończeniu.

- Pan Arkadiusz Włodarski zapytał gdzie są uliczne kosze z ulicy 1 Maja, od ul. Poznańskiej w

stronę ul. Kaliskiej.

- Pan Sławomir Bogucki odpowiedział, że kosze te są odnawiane i lada dzień wrócą na poprzednie

miejsca, obecnie schną po malowaniu. Dodatkowo będą zamontowane na ul. Słonecznej.

- Pan Arkadiusz Włodarski poprosił  o przestawienie kosza PCK usytuowanego obok wyjazdu z

zakładu komunalnego, ponieważ zasłania on widoczność.

- Pan Sławomir Bogucki poprosił Pana Władysława Rybarczyka o zajęcie się tą sprawą.

-  Pan  Sławomir  Kawczyński  zapytał  czy w  kwestii  budowy przyłączy wodociągowych  będzie

jeszcze coś robione?

- Pan Sławomir Bogucki odpowiedział, że słyszał o sześciu przypadkach braków w tym zakresie i w

ramach oszczędności w przyszłorocznym budżecie będzie to realizowane.

- Pan Zenon Chęsy zapytał jaka jest możliwość skorzystania z równiarki?

- Pan Sławomir Bogucki powiedział, że po przeliczeniu środków na utrzymanie dróg w bieżącym

roku okazuje się, iż pozostało pieniędzy na wykonanie niezbędnych prac na drogach przed okresem

zimowym  we  wszystkich  sołectwach.  Poprosił  aby  zgłaszano  do  pracownika  Urzędu

odpowiedzialnego za utrzymanie dróg niezbędnych do wykonania prac.
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-  Pan  Zenon  Chęsy powiedział,  że  z  pracownikiem  Gminy rozmawia  się  trudno,  gdyż  np.  w

ostatnim czasie został on przez niego poinformowany o tym, że na plac przy ul. Poznańskiej nie

wolno wywozić gruzu, a okazuje się, że inni wywożą i wolno.

-  Pan  Sławomir  Bogucki  dodał,  że  na  ten  plac  wywożone  są  cuda,  szczególnie  w tej  kwestii

przesadziła jedna firma, która już została poinformowana, że ma zakaz wywożenia w to miejsce.

- Pan Władysław Rybarczyk podziękował za zakup dwóch pojazdów dla zakładu komunalnego.

- Pani Joanna Karmowska poprosiła o zwrócenie się do władz gminy Wierzbinek o utrzymanie

przejścia dla pieszych obok przystanku na terenie Talarkowa.

- Pan Sławomir Bogucki powiedział, że ostatnia rozmowa z władzami gminy Wierzbinek odbyła się

w sierpniu. Wówczas Pan Burmistrz był świadkiem rozmowy Wójta z Radnycm, z której wynikało,

że nie są oni przychylni  remontowaniu dróg Wojewódzkich czy też powiatowych, a warunkiem

założenia pasów jest oświetlenie drogi. Zapewnił, że wspólnie z Panią Przewodniczącą wystosują i

dostarczą pisma w tej sprawie do odpowiedzialnych za ten stan rzeczy władz.

- Pani Joanna Karmowska zapytała na jakim etapie jest połączenie instytucji kultury?

- Pan Sławomir Bogucki odpowiedział, że procedura się toczy. Od 1 stycznia 2016 r. z M-GOKSiR

zostanie  wyłączona działalność  kulturalna,  którą od tej  pory zajmie  się  Biblioteka  Publiczna,  a

działalność dotycząca sportu i rekreacji będzie podlegała bezpośrednio pod Urząd Miasta i Gminy.

- Pan Jarosław Waszak wyraził nadzieję, że zakład komunalny będzie zbierał jak najwięcej popiołu,

gdyż wówczas będzie łatwiej rozliczyć się z wysypiskiem w Machnaczu.

- Pan Mariusz Wojciechowski podziękował za utwardzenie placu obok Zespołu Szkół i Placówek w

Piotrkowie Kujawskim.

- Pani Joanna Karmowska podziekowała członkom komisji, które przeprowadziły analizę inwestycji

budowy stacji uzdatniania wody i przedstawiły na dzisiejszej sesji wnioski.

-  Pan  Sławomir  Bogucki  zaprosił  wszystkich  na  mecz  towarzyski  w  piłkę  ręczną  między

nauczycielami  a samorządowcami,  który odbędzie się 6 grudnia 2015 r. w hali  widowiskowo –

sportowej w Piotrkowie Kujawskim. 

Ad. 11

– Pani Joanna Karmowska po stwierdzeniu wyczerpania tematyki obrad X sesji Rady Miejskiej

w Piotrkowie Kujawskim VII kadencji dokonała jej zamknięcia.

     Zamknięcie X sesji Rady Miejskiej w Piotrkowie Kujawskim nastąpiło o godz. 13:08

Na tym protokół zakończono.

Protokołowała Joanna Zientkiewicz /-/                                     

Przewodnicząca Rady Miejskiej – Joanna Halina Karmowska /-/
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